



# THE INTERNATIONAL MUSIC INSTITUTE OF CHINA™ 中国国际音乐学院™

**EVA LERNER-LAM**  
林意华

IMIC™ Executive Director & Co-Founder · IMIC™ 执行总监兼联合创始人

## IMIC™ Board Members IMIC™ 董事会成员

**Honorary Chairman**  
Solomon Mlkowsky (USA)  
荣誉主席  
索罗门·米科夫斯基(美国)

**Artistic Director & Co-Founder**  
Tara Hofmeister (USA)  
艺术总监兼联合创始人  
黛然·霍夫迈斯特(美国)

**Executive Director & Co-Founder**  
Eva Lerner-Lam (USA)  
执行总监兼联合创始人  
林意华(美国)

Martina Cukrov Jarrett (Croatia)  
马蒂娜·库可夫·加雷特  
(克罗地亚)

Einat Fabrikant (Israel)  
伊纳特·法布里肯特  
(以色列)

Ruth Rendleman (USA)  
鲁斯·伦德尔曼  
(美国)

Yuka Yanagi (Japan)  
柳由香  
(日本)

**IMIC™ Beijing Director**  
Shai Rosenboim (Israel)  
IMIC™ 北京总监  
罗赛·罗森博伊姆(以色列)

**IMIC™ String Department Chair**  
Wei Tan (US)  
IMIC™ 弦乐系主任  
谭玮(中国/美国)

Eva Lerner-Lam was born in the US in 1954 to parents from Shanghai. She is a civil engineer and President of the Palisades China Group, a US-based venture capital company.

She completed thirteen years of piano training, including five years at the New School for Music Study in Princeton, NJ, two years at the Juilliard School of Music (Preparatory Division) and four years at the Manhattan School of Music (Preparatory Division). A Co-Founder, Conductor and Business Manager of the Princeton University Jazz Ensemble, she is also a prize-winner of numerous youth competitions, including the North Jersey Piano Teachers' Competition. She also performed solo piano on WNYC radio in New York City. Ms. Lerner-Lam served on the Board of Advisors for the Amati Conservatory in New Jersey, USA and was the Administrative Coordinator of the international Amati Music Festival in New York, USA for five years.

Ms. Lerner-Lam is a charter member of the Friends of Stradivari in Cremona, Italy, and is actively involved in the Stradivari Foundation's efforts to promote and develop stringed instrument making from a cultural standpoint, using concerts, workshops, research events and other initiatives on classical instruments of Cremonese heritage.

She received her Bachelor's Degree in Economics from Princeton University and her Master's Degree in Civil Engineering from MIT. A wife and mother of three grown children, Ms. Lerner-Lam resides in Beijing and New York City.

林意华出于1954年出生在美国。她的父母来自中国上海。她是一位土木工程师,并且是一家基于美国的风险投资公司 --- 磐石中国集团的主席。

她受过13年的钢琴训练,包括5年在位于新泽西州普林斯顿的New School for Music Study、两年在茱莉亚音乐学院(预科)和四年在曼哈顿音乐学院(预科)。作为普林斯顿大学爵士乐团的 创办者之一、指挥、商务管理者,她也曾在众多青年比赛赢得奖项,包括北泽西钢琴教师比赛。她也曾在 纽约市的WNYC电台演出。她是位于新泽西州特纳弗莱的阿玛蒂音乐学院的顾问,并曾经5年担任位于纽约 洪特的阿玛蒂国际音乐节的组织管理者。

林女士是意大利克雷莫纳市斯特拉迪瓦里之友协会的宪章成员之一,并积极参与到斯特拉迪瓦里基金会从 文化角度推广和发展弦乐制作的努力,并通过音乐会、工作室、研究活动和其他活动来关注克雷莫纳市遗留下的古典乐器。

她在普林斯顿大学获得本科经济学位,并在麻省理工大学获得土木工程硕士学位。作为妻子和三个已经长大的孩子的母亲,林女士生活在北京和纽约市。